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Start kl. 20:00 - Slut kl. 20:05 
 

Deltagere: Afbud var meddelt af: 

 Erik Matthiesen  Erik Matthiesen 

 Søren Hindkjær   

 Tommy Rosenlind   

 Tom Nymand Pedersen   

 Kurt Holtermann   

    

Dagsorden jf. forretningsorden: 

 

0. Konstituering af bestyrelsen efter generalforsamling 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
2. Formanden orienterer om nyt  
3. Kassereren giver en status på regnskabet  
4. Øvrige deltagere orienterer  
5. Eventuelt  
6. Fastlæggelse af næste møde 

Referat: 

  

  

Pkt. 1 Godkendelse af referat fra sidste møde 
 
Referatet fra Generalforsamlingen 2023 samt konstituerende bestyrelsesmøde i 
umiddelbar forlængelse heraf blev godkendt. 

  

Pkt. 2  Formanden orienterer om nyt. 
 

Formanden havde fremsendt følgende punkter til orientering og drøftelse:  
  
1. Fiber 
2. Fjernvarme (Info Martin Larsen) 
a. Har tilbudt et infomøde for bestyrelsen 
b. Start 12-19-2023 omkring møllebakken 
c. Bavneåsen og Hovmarken færdigmeldt i 2024 
 
Det må vi se, og følge op på tidsplanen hos HTF hen over året. 
 
d. Skal henligge et år før vi lægger ny asfalt 
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e. Der bliver omdelt info og tilmeldelse nu 
 
På Hovmarken, Bavneåsen fik i foråret. 
 
f. Økonomi se regneark – er dette klart for alle? 
 
Det må være op til den enkelte, informationsmaterialerne er ret omfattende og 
man kan kontakte HTF efter behov.  
 
g. Bør vi lave et infomøde i forsamlingshuset omkring økonomi 
 
Det må vi lade HTF om, da alle på Bavneåsen allerede er færdigbehandlet. 
  
3. Ny asfalt 
a. Overkørsler dækkes med asfalt 
b. Brosten til parkeringsarealer bibeholdes 
c. Fortove med asfalt eller fliser + asfalt 
d. Vi skal tage tilbud hjem inden sommer 2024 
 
Vi må se om det holder med tidsplanen. 
 
Vi skal lige være opmærksom på at der evt. skal opgraves/afkobles/afproppes 
gasledninger.  
 
Vi skal undersøge om vi ikke kan få lavet det hele via HT kommunes 
driftsafdeling, der alligevel skal lave deres del af vejen og står for 
efterbehandling efter HTF-gravearbejde.  
 
Men alternativt tilbud er fortsat nødvendigt, så vi kan lave lidt prischeck, der 
kan forelægges generalforsamling. 
  
4. LAR “Lokal Afledning af Regnvand”.  
LAR er en fællesbetegnelse for løsninger som håndterer regnvand på forskellige 
måder. LAR står for Lokal Afledning af Regnvand. 
Inden for de senere år er der kommer større fokus på at LAR-løsninger også skal 
bidrage til en større biodiversitet. Der betyder at man laver løsninger som 
hjælper dyr og planter til levesteder som ellers normalt ikke ville kunne overleve 
i vores bymiljøer. 
Her på billedet kan du se et eksempel på et regnvandsbed hvor der er plantet 
blomster som er gavnlige for insekterne i området. 
  
5. LAR, ja flot ser det ud men? 
a. Udfor hvilke ejendomme skal der afgives gæsteparkering – frivilligt eller 
tvang 
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b. Der skal nedgraves faskiner som skal tage de kraftige regnskyl. Halvdelen af 
Hovmarken63, 65, 67 giver et areal på10x 60m = 600m2 og ved 30 mm regn = 18 
m3 vand. 
c. Højere rendestene omkring arealet. 
d. Hvordan er jordlagene under (ler eller grus) 
e. Hvem skal vedligeholde disse arealer. 
f. Fejning af veje 
g. Økonomi i projektet, vil HTK deltage? 
  
Det giver ikke meget mening her hos os, da det bliver voldsomt omfattende at få 
eksisterende regnvandsbrønde (kloaker) lukket af og ført i disse faskiner, der i 
øvrigt bliver alt for små, medmindre de bliver meget store og ligger på laveste 
sted på vejene - dvs. i den ene ende.  
 
Og så skal vi lige tage højde for evt. regnvandsseparation, der evt. kan komme 
her til vores område. Der er allerede noget i gang bl.a. på Vesterled.  
 
Dette kan få betydning for vores vej-planer.  

  

Pkt. 3 Kassereren giver en status på regnskabet 
 
Alle har betalt kontingent. 
 
Skal afregne 500 kr. til strøm til hjertestarter. 
 
Evt. investering fx. tkr. 200 – må vi drøfte på næste møde. 
 
Drøftelse om vi skal købe korte eller lange. Måske lidt flere undersøgelse og så 
snakke om det igen. 
 
Værdipapirer: Kursværdistatus er p.t. ca. minus 84 tkr.  

  

Pkt. 4 Øvrige deltagere orienterer 
 
Regler og skiltning om at holde hunde i snor på vores veje og stier. Tommy tager 
det til Landsbylauget og det er noget der skal tales med Driftsbyen om.  
 
Landsbylauget planlægger fællesmøde for grundejerforeninger engang i 
november. 
 

Pkt. 5 Eventuelt 
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2023-10-15 //Tommy Rosenlind  

 

 

Ærgerligt at det er svært at få frivillige til at deltage, når der endelig er nogen 
der laver noget for fællesskabet, fx. ved Byfesten og idrætsforeningens events.  
 
Måske det kan fortælles også til fællesmøder med grundejerforeningerne som 
Landsbylauget indkalder til. Tommy tager det med til Landsbylauget. 

  

Pkt. 6 Fastlæggelse af næste møde 
 
Næste møde blev aftalt til:  
 
Torsdag, den 15. februar 2024 kl. 18.30 hos ERIK.  
 


